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ZAPISNIK

s 2. siednice Povierenstva za osiguravanie i unapretlivanie kvalitete u akademskoi
2016.12017. odrZane 7. prosinca 2016. u sobi br. 40 s poietkom u 12000 sati

NAZOdNI:
1. doc. dr. sc. Ljubica Matek, predsjednica
2. dr. sc. Sanja Spanja, predstavnica asistenata
3. doc. dr. sc. Ivana Jozi|,predstavnicanastavnika
4. dr. sc. Vesna Radidevid, predstavnica administrativnog osoblja
5. doc. dr. sc. Ana Jakopec, predstavnica asistenata
6. doc. dr. sc. Ana Lehocki SamardZii, predstavnica asistenata
7. Martina Ivanko, predstavnik studenata
8. prof. dr. sc. Mario Brdar
9. doc. dr. sc. Goran Livazovil
10. izv. prof. dr. sc. Tanja Gradedak Erdeljid

NENAZOTNI:
1. doc. dr. sc. Maja Krtali6, predstavnica nastavnika (ispridala se)

2. doc. dr. sc. Ljerka Hajncl (ispridala se)

3. Ivana Biljan, prof.
4. dr. sc. Sanja Jukii, predstavnica nastavnika (na bolovanju)
5. Alen Zu5ki6, predstavnik studenata
6. Nemanja Spasenovski, predstavnik studenata

Zapisni(,ar: Miriam Aramba5id, mag. iur.
Sjednicu je otvorila i vodila predsjednica Povjerenstva doc. dr. sc. Ljubica Matek.
Predsjednica je pozdravila prisutne te predloZila sljede6i

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice POUK-a
2. Rasprava o naiinu pra6enja i unapredenja kvalitete doktorskih studija
3. Razno.

Takav je dnevni red u cijelosti prihva6en.
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AD. 1.

Na zapisnik s 1. sjednice nije bilo primjedbi te je jednoglasno prihva6en.

AD.2.
Predsj ednica iznosi kako j e predvidena akreditacij a doktorskih studij a u 2017 . godine te poziva
tazodne voditelje doktorskih studija da iznesu svoje probleme. Izv. prof. dr. sc. Tanja Gradedak

Erdeljii upozorava prisutne da mi tek ulazimo u postupak akreditacije i da je prvi sastanak s

AZYO-n zakazan za 30. sijednja 2017. godine, nakon dega iemo imati vi5e informacija o

cijelom postupku.

Prodekan doc. dr. sc. Goran Livazovil (koji je prisutan u funkciji zamjenika voditelja
doktorskog studija Pedagogija i kultura suvremene Skole, prof. dr. sc. Vlatka Previ5i6a) ukratko

upoznaje prisutne o Poslijediplomskom sveudili5nom studiju Pedagogija i kultura suvremene

Skole koji je upisao 2. generaciju polaznika studija, a upisano je 15 studenata. Istide, kako je

studiju uvelike pomoglo iskustvo voditelja studija prof. dr. sc. Vlatka PreviSida pa je studij

spreman za al<reditaciju, jer su unaprijed dokumente prilagodili zahtjevima AZYO-a.
Izmijenjeni elaborat je trenutno narecenziji i odekuje se pozitivna ocjena. Od nedostataka istide

nezadovoljstvom profilom polaznika, iako se radila selekcija. Ve6i dio polaznika je iz srodnih

grana, a najmanje je polaznika s polja pedagogije.

Predsjednica doc. dr. sc. Ljubica Matek ukratko je iznijela zakljudke AZYO-a iz 2013. i
istaknula kako doktorski studiji te5ko privlade studente, te je veliki problem nepostojanje

stipendija.

Prof. dr. sc. Mario Brdar istide kako je problem na razini drLave tj. AZYO-a i Ministarstva, te

na toj razini treba napraviti sustav stipendija kako bi se motiviralo potencijalne kandidate na

upis, jer 6e imati perspektivu otplate studija. Predsjednica Ljubica Matek se nadovezaladazbog

nedostatka stipendija doktorske studije upisuju oni koji si to mogu priu5titi, a ne nuZno najbolji
studenti. Izv. prof. dr. sc. Tanja Gradedak Erdelji6 smatra kako bi se sredstva za dio stipendija

mogla povuii izEU fondova, a novi natjedaji su u veljadi.

Kao veliki nedostatak istide se kako nema meduinstitucionalne suradnje, koja je uobidajena

unutar EU gdje se sklapaju meduinstitucionalni ugovori, te studenti studiraju u svojoj zemlji,
ali su obvezni provesti 6 mjeseci u drugoj zemlji na istraZivanju, a po zavr5etku odbijaju dvije
diplome. Izv. prof. dr. sc. Tanja Gradedak Erdeljid dodaje da se mora paziti s kim se potpisuje

ugovor, jer je bilo prijevara.

Prof. dr. sc. Mario Brdar upozorava kako je veliki problem birokracija i propisi koji se namedu

odozgor izapravo kode studije.

Predsjednica doc. dr. sc. Ljubica Matek upoznaje prisutne s postojanjem besplatnog doktorskog

studijau Zadru,koji imaju drugadiji pristup: izvedbeni program za svakog kandidata sastavljaju

mentor i kandidat, a on se usvaja na FV. Prisutni smatraju da ovaj nadin izvodenja doktorskog

studija nema kvalitetu, a odvladi studente sa ostalih studija, i to poglavito zato Sto je besplatan.

Prisutni su upitali prisutnu predstavnicu studenata Martinu Ivanko Sto je njoj presudno za upis

doktorskog studija, na Sto Martina Ivanko iznosi da joj je presudna cijena, a kad bi plaiala
upisivala bi doktorski studij uZagrebu zbog dinjenice da se radi o glavnom gradu.

Doc. dr. sc. Ana Lehocki SamardZi6 ukratko je izlolilanadin funkcioniranja doktorskog studija
u Peduhu. Madarska drLava daje stipendije ve6e od prosjedne plade, a za ostale studentima

obavlja funkciju posrednika izmedu njih i poslodavaca kako bi na5li dodatni izvor prihoda za

Stranica 2 od 4



financiranje Skolarine. Studenti zauzvrat odraduju neki posao u tvrtci koja ih financira

(prevodenje, edukativne radionice, i s1., ovisno o profilu tvrtke i studenta).

Izv. prof. dr. sc. Tanja Gradedak - Erdelji6 predlaLe da bi se uz diplomu doktorskog studija

trebalo izdavati "potvrdu" iz koje se vidi neformalno obrazovanje doktoranada, jer bi to moglo

biti bitno i potencijalnim poslodavcima.

Prisutni smatraju kako je problem i perspektive, jer ako nema radnih mjesta nema potrebe ni
obrazovati studente. Predsjednica doc. dr. sc. Ljubica Matek istide kako osoba koja je zavr1ila

doktorski studij postaje prekvalificirana zarad u Skoli, pa desto ne mogu dobiti posao jer su

prekvalificirani.
Prisutni istidu kako je na Ekonomskom fakultetu doktorski studij skup, ali imaju puno

kandidata, jer su polaznici menadZeri kojima obrazovanje pladaju tvrtke te se doktorat promatra

kao stvar prestiZa. Izv. prof. dr. sc. Tarya Gradedak - Erdeljii nagla5ava da profil na5eg

doktorskog studija nije takav.

Prof. dr. sc. Mario Brdar smatra kako treba napraviti fokusirani program, da se ljudi mogu

zaposliti, a ne module jer preko modula slu5aju nepotrebne predmete. Prof. dr. sc. Brdar

zakljuduje kako moramo odluditi ho6emo li upisivati manje studenata, ali kvalitetnih ili vi5e ili
6emo raditi besplatno.

Izv. prof. sr. sc. Tanja Gradedak - Erdelji6 smatra kako bi bilo dobro napraviti studij na

engleskom jeziku kako bi se privukli inozemni studenti. Doc. dr. sc. Livazovi6 se nadovezao

nagla5avaju6i kako Sveudili5te potide sastavnice da razvijqu studije na stanom jeziku.

Ekonomski fakultet je platio konzultantskoj tvrtki iz Norve5ke da promovira njihove postojeie

studije koji se izvode na engleskom jeziku. Takoderje istaknuo da oni putem British Councila

svojim nastavnicima organiziraju radionice usavrSavanja engleskog jezika i da 6e u dogledno

vrijeme to biti potrebno svima. Doc. dr. sc. Ljubica Matek predlale da takove radionice

odrLavaju na5i doktorandi u okviru na5eg Odsjeka za cjeloLivotno obrazovanje, dime bi mogli
otplatiti dio Skolarine, s dime su se svi prisutni sloZili. Prof. dr. sc. Brdar se nadovezuje kako

treba osnovati Centar za osposobljavanje pri naiem Fakultetu. Izv. prof. dr. sc. Tanja Gradedak

- Erdeljid predlaLe i izvodenje nastave na daljinu.

Planira se uvodenje metorskog sustava i na doktorske studije, gdje bi postojali mentori

savjetnici.

4D.3.
Prodekan doc. dr. sc. Livazovii upoznaje prisutne kao se podelo raditi na rasporedu uz pomod

programa, doc. dr. sc. Dubravke BoZi6 Bogovi6, gospodina Ivice Ne6aka i njega samog, te 6e

se s prijedlozimaizili do polovice sijednja. Prijedlog je da svaki studij ima predavanja jedan ili
dvadana, a ostali studiji druge dane.

Predsjednica doc. dr. sc. Ljubica Matek smatra kako je bitno da raspored bude ranije gotov kako

bi se moglo napraviti potrebne korekcije, te kako bi bilo potrebno organizirati skupne

konzultacij e svih voditelja.

Sjednicaje zavr5ena u 13,20 sati.
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Predsj ednica Povj eren stv a za osiguravanj e

i unapredivanj e kvalitete visokog obrazov anja
doc. dr. sc. Ljubica Matek

/) .t t 1 "

l/vtn'h C\ /L('ofd^-0 /l ""'r
il

Stranica 4 od 4


